
Fråga till Gymnasienämndens ordförande (S) angående nytt gymnasium. 

Christina Soldan (L) ställer följande fråga: 

 

Planerar gymnasienämnden för att Norrvallagymnasiet ska stå klart 2027? 

 

Gymnasienämndens ordförande svarar: 

Ärendet om den nya gymnasieskolan kommer tas i gymnasienämnden i februari. Jag vill därför inte 
föregå nämnden genom att ge ett svar på frågan före det.  


